
Interpelacja z dnia 20 września 2022

Wiceprzewodniczący Rady Nadzorczej Gminnej Spółki - Komunikacja Miejska Łomianki Sp. z o.o., Pan Jan Umiastowski
zwrócił się do mnie z prośbą o nieodpłatną konsultację w kwestii planu działań, jakie mógłby podjąć Urząd w celu
oszczędności energii elektrycznej w nadchodzącym okresie jesienno-zimowym. 

W związku z powyższym potrzebuję pozyskać nieco więcej danych. Dlatego też proszę o informację, jakie
oszczędności przyniosłyby Gminie wyszczególnione niżej działania: 

1. Wyeliminowanie sytuacji, w których w ciągu dnia świecą się latarnie; 
2. Wyłączanie oświetlenia budynków użyteczności publicznej po godz. 22:00; 
3. Przygaszanie oświetlenia ulicznego po godz. 22:00; 
4. Wyłączenie oświetlenia ulicznego w godzinach od 00:00-04:00; 
5. Rezygnacja z iluminacji świątecznych; 
6. Wyłączenie w okresie jesienno-zimowym z użytkowania hali pneumatycznej; 
7. Rezygnacja z utrzymania zimowego lodowiska. 

Proszę o szacunkowe określenie oszczędności dla każdej z wymienionych pozycji. 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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